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Geachte voorzitter, 

 

In navolging van mijn toezegging bij het Nota-overleg 3 februari jl. zend ik u 

bijgevoegd bij deze brief de onderzoeksopdracht van het onderzoek naar mogelijke 

kruissubsidiëring bij NS Groep NV. 

  

Na de motie Koolmees van 28 november 2013 heb ik de onderzoeksopdracht bij de 

bijgevoegde uitvraag aangepast: alle NS-onderdelen die op vervoersconcessies 

bieden in Nederland en in het buitenland worden nu onderzocht. Eerder was dit 

alleen Qbuzz. De biedingen van andere dochters van NS Groep waarin de NS een 

meerderheidsaandeel heeft, worden daardoor nu ook onderzocht. Het gaat om de 

Greater Anglia-concessie van Abellio UK en drie concessies van Abellio Duitsland. 

De grens van meer dan 50% is gekozen omdat de onderzoeker bij 

minderheidsdeelnemingen alleen na toestemming van de 

meerderheidsaandeelhouder inzage kan krijgen in de boeken. De beperkte inzage 

in de boeken maakt een snel en effectief onderzoek naar kruissubsidie niet 

mogelijk. Met de door mij geselecteerde onderzoekspartij is, zoals ook gebruikelijk 

bij het analyseren van financiële stromen, afgesproken een materialiteitsgrens te 

hanteren zoals bijvoorbeeld bij fraude- en subsidieonderzoeken gebruikelijk is.   

 

Het onderzoek dient voldoende diepgaand te zijn om kruissubsidiëring aan het licht 

te brengen wanneer daarvan sprake is. Ik ben net als de onderzoekspartij van 

mening dat de bijgevoegde onderzoeksopdracht hieraan voldoet. Voor de zomer 

informeer ik u over de uitkomsten van het onderzoek. Op basis van de uitkomsten 

van dit onderzoek zal ik bepalen of ik als aandeelhouder maatregelen van de 

onderneming  moet vragen of dat aanvullend onderzoek noodzakelijk is.  

Hoogachtend, 

de minister van Financiën, 

 

 

 

J.R.V.A. Dijsselbloem 


